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Министар спољних послова Ивица Дачић изјавио је да је данашња седница Савета
безбедности УН у Њујорку, која је посвећена шестомесечном извештају о ситуацији на
Косову, још једна прилика да председник Србије Александар Вучић истакне све темељне
принципе за које се залаже Србија, као и да укаже на све проблеме са којима се Срби
суочавају на Косову.

  

  

Дачић је за телевизију Пинк рекао да је седница такође прилика да Вучић истакне да је
тај извештај који се, како је указао, „увек спрема шаблонски“, недовољан и да не
приказује на прави начин „све недаће са којима се српски народ суочава“.

  

Према његовим речима, седница Савета безбедности УН је редовна, али западне земље
покушавају и „успевају у томе да смање број тих седница“.

  

„Било је раније одржавање четири пута, значи било је на свака три месеца, па се
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смањило на три, па сада на два. И то смо тешком муком задржали да уопште буде два
пута. И сад имате нелогичну ситуацију, то је да се о БиХ расправља два пута годишње, а
смета што се два пута годишње расправља о Косову и Метохији“, рекао је Дачић.

  

На питање да ли очекује да ће неко на седници реаговати на референдум који се
одржао на северу Косова и на бојкот гласања Срба, Дачић је рекао да то питање
формално не улази у извештај, али да ће то сигурно бити тема.

  

Савет безбедности УН расправљаће данас о новом, шестомесечном извештају
генералног секретара УН Антонија Гутереша о раду Мисије УН на Косову (УНМИК), а и
Србију и Косово на седници ће представљати председници, Александар Вучић и Вјоса
Османи-Садриу.

  

(Бета)
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